
Geachte leden van  de raad van West land,   

 

Ten opz ichte van vor ig j aar  z ie t  de were ld  e r  anders u i t  dan in  mi jn  vo r ige b i jdrage in  2022 .   

Vrese l i jke  oor logen,  een  gepolar iseerd landschap en onzekerheid hebben ook  impact  op ons  a ls  

gemeente.  Ten gevo lge van d ie  onzekerhe id  s tegen de pr i j zen van g rondstof fen,  arbe id  en 

energ ie  enorm.  Dat  v raagt  van ons om te schake len,  te  improv iseren en  f lex ibel  om te  gaan met  

a l le  omstandigheden om er  zo voor  te  zorgen dat  we door  b l i jven gaan met West land bete r  te  

maken.  Met vee l  in teresse las ik  uw b i jdragen ,  waar overdu idel i jk  vee l  t i j d  in  z i t .  Met  d i t  schr i jven 

in  eerste  termi jn  reageer  ik  op thema’s,  uw v ragen en eventuele mot ies d ie  a l  bekend z i jn .   

 

Terugbl ik  

Het  afgelopen  jaar  werk ten we hard  aan een be te re  gemeente.  Nu z i jn we  er  k laar  voor  om na 

vasts te l l ing  van de begrot ing ook  het  komende jaar  verder  te werken aan een mooi  West land.   

Ik  noem vanui t  mi jn  e igen programma het  opwerken en vas ts te l len van een Groenplan  met  a l le  

natuurveren ig ingen,  Geb iedsger ichte  p lannen,  d i verse beheerkaders en de succesvo l le  p i lo t  met  

wi jkmanagers;  waar we e ind 2023 een memo aan de commiss ie  ru imte over  s turen (WV).   We 

voorzagen in over leg met de BIZ-en de cent ra  van verp laatsbaar en permanent  f leur ig  g roen.  De 

begraafp laatsen l iggen  e r  een s tuk bete r  b i j ,  het  onderhoud van groen  en  verharding ver loop t  

beter  en ook z i jn de  vele k lachten over  a fva l  ver leden t i jd .  Bi j  wate rhuishouding z i jn  we bez ig  met  

een noodzakel i jke inhaals lag,  omdat de p ieken in  wateraanbod dat  van ons  v ragen.  Op het  geb ied 

van wonen hebben bouwden we gelukk ig  door  en  maakten we een s ta r t  met woningen v ia  een 

wooninvester ingsfonds.  Wi j  organiseren g raag Raads in format ieavonden omdat wi j  de raad b i j  

voorkeur  goed meeneem en daar  ze l f  ook veel  r i cht ing u i t  ha len.  Het  l ie fs t  doe ik  dat  openbaar,  

zodat  ook de inwoners en andere geïn te resseerden over  de ju is te  informat ie beschikken en het  

heef t  bovendien a ls  voordeel  dat  de in fo rmat ie besch ikbaar b l i j f t .  De druk op de raads leden 

vraagt  dat  we di t  in  2024 beter  c lus teren  o f  t i jd  i n commiss ie gebru iken.  Dat  laats te l i jk t  mi j  ook  

een pr ima opt ie .  (GBW) (D66)  

 

Dank 

Onze organ isat ie  is  merkbaar in  beweging .  Da t  i s  goed,  maar het  geef t  ook  een f l inke druk op he t  

ambtel i jk  apparaat .  We proberen met e lkaar  de organ isat ie ,  de werkwi jzen en de resul ta ten te 

verbeteren en houden ook  nog eens de winke l  open met regu l ier  werk.  I k  bedank dan ook  a ls  

eers te  onze ambtenaren  die te lkens  onder f l inke druk hun werk  doen.  Dank a l len!  Zonder ju l l ie  

kunnen we het  n ie t .  

 

Collegewerkprogramma en begroting  

Het  CWP ver taal t  a l le  ambi t ies naar  ac t ies  op hoofd l i jnen en zet  ze ook weg in  een t i j dsbestek 

van v ier  jaar .  In  het  CWP z iet  u wanneer we b i j  benader ing zaken oppakken en wat  we van p lan 

z i jn .  Terugk i jkend is  het  ook een mooie le idraad om te z ien dat  we dingen in 2023 real iseerden o f  

daarmee een e ind op weg z i jn.  

 

Financiën i rt  mi jn programma’s  

In mi jn  por tefeui l le  z i jn  ve le  omstandigheden van inv loed op de pr i j sontwikke l ing.  Wi j  noemden a l  

energ ie ,  grondsto f fen en  arbeid.  De ve le  meer jar ige cont rac ten en de  afspraken daar in  over  de 

pr i jsontwikke l ing hebben impact  en beperken de schu i f ru imte.  

Midde ls  de s to fkam leverden wi j  a l  € 623.300 in .  V ia  de 2% operat ie leveren wi j  nogmaals  een  

bedrag van €  578.000 in  vanui t  de Bui tenru imte en ru im € 82.000 euro vanui t  

Gebiedsontwikke l ing.  Deze is  in  de begrot ing  2024 u i t  mi jn  budgetten  gehaald .  In totaal  leveren 

wi j  €  1 .283.300 vanui t  m i jn  budgetten.  Voor gebiedsontwikke l ing gaat  dat  ten kos te  van inzet  op 

projec ten.  Voor de Bui tenruimte gaat  dat  ook ten  koste  van de adhoc inzet  met  aannemers (voor  

zover  het  ver f raai ing o f  vervanging is) .  Da tze l fde geldt  voor  de vervanging van kunstwerken zoals  

b i jvoorbeeld  bruggen,  a l s  b l i jk t  dat  dat  qua ve i l igheid acceptabel  i s .  Daarnaast  k i jken wi j  of  he t  

mogel i j k  is  om overhead- en k l imaatbudget  da t  a l  en ige t i jd  n iet  is  u i tgeput  in 2024 n ie t  u i t  te  

geven.   



 

Gebiedsontwikkel ing, bouwen en wonen 

De bouw in  West land gaat  gelukk ig  nog door .  Hoe meer,  hoe bete r  en we proberen waar mogel i jk  

te versne l len.  Ui teraard  met  oog voor  andere ru imtevragers en voorz ieningen d ie  in gel i jke t red 

oplopen.  (VVD)  Er  is  sprake van f l inke ui tdagingen, maar van s t i l va l len i s  absoluut  geen sprake.  

Bovendien heef t  he t  co l l ege nergens s taan dat  we jaar l i jks  500 soc ia le  woningen bouwen.  (PvdA)  

We hebben goede bouwmaatschappi jen d ie  in  West land aan de s lag z i jn .  Di t  is  wel  een oefening 

in  lenighe id ,  waarb i j  we met  de ontwikke laars k r i t isch k i jken naar  de bouwprogrammering  en 

woonbehoef te ,  en waarb i j  we zoeken naar  manie ren om door te  gaan in  p laats  van te ver t ragen.  

Zo hebben we in gezamenl i j k  over leg de programmering aangepast  op een aanta l  p lekken,  waarna 

de bouw van s ta r t  kon.  Doorbouwen geef t  ve r t rouwen en dat  merken we in  de prakt i jk .  Als  we 

doorbouwen,  ook a ls  de verkoop n ie t  he lemaal  70% is ,  t rek t  dat  op d ie  locat ie en in  de omgeving 

n ieuwe kopers.  Met  de onzekerheid op vo lkshuisvest ing worden inves teerders  wel  

terughoudender .  

Het  afgelopen  jaar  bouwden we voor  d iverse doe lgroepen en hebben s tar ters ,  doorsta r ters  en 

ouderen woningen bet rokken.   

Voor  de 500  s tar terswon ingen voor  deze per iode  z i jn  er  in  2023 al  rond de 150 thans gereal iseerd 

en we verwachten deze de komende jaren af  te ronden. (D66) (GBW) (CUSGP) (WV)  

 

We hebben vee l  ru imtev ragers en erg  weinig ru imte.  Het  beschikbaar  s te l len van grond om sne l  te 

kunnen bouwen is  n ie t  aan de orde.  We hebben amper grond in  e igen bez i t  om dat  te  doen.  (CU-

SGP).  In  2023 maakten we het  ju r id isch mogel i jk  om regel ingen te  s tape len zodat  deze te  

combineren z i jn .  In Waelz icht  z i jn  de eerste  30 woningen met  een wooninves ter ings fonds  van 

Koopstar t  verkocht .  We voeren momentee l  met  bouwondernemers gesprekken om in  2024 

woningen met  een wooninves ter ingsfonds aan te  b ieden.  Hoewel  wi j  hoopvo l  gestemd z i jn ,  weten 

wi j  n ie t  o f  d i t  nog b innen  Q1 val t .  (GBW) We onderzoeken welke programma’s z ich h iervoor  lenen  

en hoe we da t  op een wi jze doen d ie  een s taatss teuntoets  doorstaa t .  (VVD)  

De f rac t ie van  GBW nam in i t ia t ie f  voor  een aanpassing op de woonvis ie .  Di t  is  de reden dat  he t  

co l lege zel f  n ie t  ook  met  een addendum komt,  maar conform procedure eerst  een reac t ie  op het  

in i t ia t ie fvoorste l  geef t .  (PvdA)  

 

Diverse f ract ies v ragen werk te  maken van een  s t raat je  erb i j  in  e lk  dorp.  Het  col lege is  h ie r  een 

voorstander van en d ive rse gesprekken lopen al .  We z i jn  daarb i j  we l  fac i l i terend en afhanke l i jk  

van de goede p lanvorming van marktpar t i jen .  Veel  p lannen z i jn  (nog)  n ie t  vo l led ig ,  last ig  in  te  

passen o f  te duur  voor  de ambi t ie  om betaa lbare  huur-  of  koopwoningen te  bouwen.  Dat  kos t  meer 

a fs temming,  t i jd ,  ambte l i jke capac i te i t  en ook  ge ld  om daar sne l ler  te  acteren.   

Of  een p lan  daarover  in  Q1 rea l is t i sch is  betwi j fe len wi j .  Immers he t  werkaanbod is  hoog,  het  

aantal  medewerkers te  laag en versne l len is  daarmee last ig .  (GBW)  

Ze l fs  b i j  t ra jecten d ie  a l  in  de systemat iek van de ARP z i t ten met een  pro jectp lan gaat  het  soms 

sne l  en is  er  soms tegenslag.  De locat ies Vl ie tweg en Zu idgeest laan z i t ten in een pro jectp lan  en 

toch is  het  ver loop soms gr i l l ig .  Da t  maakt  dat  we n ie t  exact  we ten wanneer de eerste paal  de 

grond in kan.  (GBW)  

 

De ontwikkel ing van  het  bedr i jventerre in  Honderd land loopt  op z i jn  e inde .  Voor de  reg io  en voor  

West land is  het  een enorme aanwinst ,  want  he t  i s  een pracht ig  bedr i jven terre in van hoogwaard ige 

kwal i te i t .  Los  van economisch k l imaat  en ru imte voor  ondernemerschap lever t  d i t  ontwikke lde 

geb ied ook qua WOZ inkomsten ge ld  op voor  gemeente West land.  Het is  gebruikel i jk  om r ich t ing 

a fronding aan de  hand van de SOK een ba lans  op te  maken met de bet rokken par t i jen .  Dat  

over leg s tar t ten  we recent  in verkennende vorm op,  daarna vo lgen onderhandel ing en zodra z icht  

is  op vervolg in formeren  we de Audi tcommiss ie o f  eventuee l  de commiss ie Bestuur  en Economie.  

(CDA) (WV)  

 

 

 



Groen en recreat ie  

Na het  vasts te l len van het  groenplan werkten we aan d iverse projec ten  met  de par tners u i t  het  

groenover leg.  Dat  gaat  over  1 Meer ru imte  voor  bomen, 2  Verbe teren kwal i te i t  en var ia t ie  

bes taand groen,  3  Ui tb re id ing natuurgebieden ,  4 Meer groen en  minder  tege ls  en 5  West landers 

act ie f  in  het  groen.  Het  kost  even t i jd  om secuur  het  vervo lg  in te  zet ten.  We boekten op e lk  pun t  

progress ie en in  2024  z ie t  West land daar  resu l taat  van.    

Na een hee l  ac t ie f  p lantseizoen met  1050 bomen erbi j ,  p lanten  we he t  komende plantse izoen 500 

bomen aan.  Daarbi j  is  de kwal i te i t  en de d ivers i te i t  van bomen hoogwaardig en werken  we aan  de 

eco logie d ie  een pos i t ie f  e f fect  heef t  op de gehele  natuurwaarde inc lus ie f  fauna.  

In 2024 gaan we aan de s lag met  dakbroeders  en  het  u i tbre iden  van natuurgebieden.  Di t  jaar  

scoren we hoger met  NK tege lwippen.  Belangr i jker  i s  dat  we ze l f  het  goede voorbeeld  geven door  

ook  op d iverse p lekken k l imaatadapt ieve parkeervoorz ieningen aan te  leggen of  de openbare 

ru imte k l imaatadapt ie f  in  te r ichten.    

Di t  i s  b i jvoorbeeld  in  L ie rmolen in  de Lier  en b i j  Naaldwi jk  in  he t  Pr insenbos het  geva l .   

Een aanta l  schoolp le inen is  a l  k l imaatadapt ie f  en groen inger icht .  Op  de  schoolp le inen is  een 

mooie  s lag te  s laan als  het  gaat  om de u i tvoer ing van het  groenplan .  We komen dan ook  nog deze 

maand met  een subsid ie rege l ing voor  g roenblauwe schoolp le inen.   

Na een oproep over  loca t ies  voor  minibossen bleek  er  veel  an imo en in te resse.  Omdat we voor  

kwal i te i t  gaan,  werken we aan een aanta l  in i t ia t ieven en proberen  we een voedselbos te 

real iseren in  de Lie r .  We hopen dat  dat  i n  2024 lukt .  (LPF) (WV).  Hoe be ter  de p lannen in  e lkaar  

z i t ten,  hoe eenvoudiger  het  i s  om medewerk ing te ver lenen.  

In 2024 komen we met  een werkwi jze  omtrent  ze l fbeheer en s t imuleren  we inwoners om ze l f  ac t ie f  

te worden  in de e igen leefomgeving.  (WV) Natuureducat ie  maakt  onderdeel  u i t  van het  g roenplan 

en we zet ten dan ook in  op plez ier  voor  k inderen ,  waarbi j  we ze bekend maken met  f lora  en 

fauna.  Ui te inde l i j k  wi l len  we van projec tmat ig  werken naar  een beweging,  op weg naar  een 

groener West land !  

 

Het  co l lege probeert  kap  al t i jd  te  voorkomen,  maar gevaar,  sommige gro te  projec ten o f  z iekte 

vragen ook om kap.  Hie rover  zoeken we naar  goede communicat ie  met inwoners ,  door  br ieven,  

persoonl i j k  contact  en ook in fokaar ten aan de  bomen.  Daar in  zoeken we naar  een goede methode 

d ie  ook niet  tevee l  personele  inzet  vraagt .  (D66) (WV)  

 

In de bui tenruimte  p laats ten we op d ive rse p lekken s traatmeubi la i r  b i j .  Voora l  b i j  de s t randen z i jn  

p icknickta fe ls  aan de voorraad toegevoegd.  Voor  zover  het  budget  toereikend is  cont inueren we 

dat  in  2024.  (WV)  

 

Infrastructuur  

In West land hebben we een goed onderhoudsniveau,  maar we  z ien ook dat  er  op pun ten meer 

nod ig  is .  Met  de hu id ige budgetten kunnen we overal l  het  ambi t ien iveau leveren,  maar b i j  

tegens lag merken we da t  het  aanta l  meldingen  toeneemt.   

 

Bec i j ferd  is  b i jvoorbeeld  dat  a ls  we 35  mi l joen invester ingskred ie t  aanvul lend hebben we al le  

f ie tspaden goed kunnen maken. Tot  de t i jd  da t  we derge l i j ke  k red ie ten  hebben,  proberen we he t  

te doen met de middelen  die tot  onze beschikk ing s taan. (WV) Over igens is  het  kr i jgen van 

meldingen n ie t  s lecht ,  maar ju is t  een middel  om ger icht  in  te zet ten op verbeter ing.  Ve le  

meldingen b l i j ven ook  b innen het  door  de raad vastgeste lde ambi t ien iveau en het  bevreemd dan  

ook  dat  het  soms raads leden z i jn d ie  wi l lens  en  wetens  toch zulke meld ingen doors turen.   

 

Waterhuishouding, k l imaatadapatie ,  mil ieu  

We werkten in 2023 aan de inhaals lag van baggeren en cont ro les  op  r io le r ing.  De komende jaren 

komen er  vaker  en meer  hef t ige over las ts i tuat ies met  water  op ons af ,  dus  dat  vraagt  van ons 

log ischerwi js  meer inzet  op de r io ler ing en waterhu ishouding.  De s lo ten  moeten goed z i jn,  het  

water  moet  s t romen en de waterkwal i te i t  moet  omhoog.  In tegraa l  werken  we met  de taskforce 



waterkwal i te i t  aan kne lpunten.  In  2024 verwachten wi j  dat  we enke le  kne lpunten substant iee l  

verbeteren.   

 

Mi l ieu omvat  ook ge lu id .  Begin 2024 werken we aan ge lu idsscherm aan de Leeweg de L ier .  Di t  

ver t raagt  ie ts  omdat één  van de bewoners geen medewerk ing ver leent  aan de werkzaamheden.  

Ook dat  z i jn  omstandigheden waar we reken ing mee moeten houden.  

 

Gemeente l i jk  vastgoed  

Wij  brengen in 2024  de gemeentel i jk  vas tgoedporte feu i l le  verder  op orde .  Daarmee bedoelen wi j  

dat  we behouden en goed onderhouden wat noodzake l i jk  is  en dat  we reë le  en zuivere tar ieven 

rekenen voor  gebruik ,  zoa ls  ook  de rekenkamer ons  verzocht .  Gebru ikers  ontvangen dan geen 

aangepaste pr i jzen meer ,  maar we z i jn  vo l led ig  t ransparant  in  de kosten en eventue le  subs id ies 

d ie  men op bas is  van ac t iv i te i ten ontvangt .  De huurpr i jzennota vo lg t  na de hern ieuwde 

subsid ierege ls  in 2024.  

 

Voor  West land Theater  de Naald  onderzoeken we a l le  var ianten.  Op bas is  van de ui tkomsten van  

dat  onderzoek leggen we de raad met  de  goede onder legger een  p lan voor .  Di t  is  ook in  de 

behandel ing van de perspect ie fnota besproken en medegedeeld .  (CDA) (LPF) (D66).  Een bes lu i t  

tot  n ieuwbouw is  a l  tenmins te  10 jaar  doorgeschoven.  Het  i s  aan  de raad om middelen ter  

besch ikk ing te s te l len om nieuwbouw mogel i j k  te  maken.  In  het  ver lengde daarvan kan er  ook een 

v is ie  voor  de Verd i laan  worden opgeste ld .  (LPF)   

 

Zoals  toegel ich t  in  de raads in format ieavond over  a l le programma’s voor  woningbouw werken we 

een plan ui t  voor  de ontwikkel ing van het  Dar io  Fo gebouw voor  woningen. Dat  doen  we naar  a l le  

waarschi jn l i j kheid in  samenspraak  met een woningcorporat ie.  (LPF) (WV) 

 

De exp lo i tat ie  van de Ve i l ing  en de Novi te i t  is  ve r l iesgevend.   

Di t  v raagt  om p lannen d ie toekomstbestend iger  z i jn .  Voor  de  Vei l ing  verwachten we in  Q1 van 

2024 meer duide l i jkhe id  te  kunnen geven.  De raad bes loot  om het  budget  voor de Nov i te i t  t i jde l i jk  

te bes temmen voor  zwembad de Waterman.  Het  onderzoek  en de aanpak voor  de Nov i te i t  kwamen 

daarmee st i l  te  l iggen.  In  exp lo i ta t ie konden we de exp lo i tant  door  l aten draaien en de gebruikers 

ondersteunen.  Thans werken we aan ontv lecht ing met s t icht ing de Novi te i t  en in  januar i  s tar ten 

we met  een var iantenonderzoek voor  de toekomst.  (CDA)  

 

Afval inzamel ing 

Bi j  de afva l inzamel ing maken wi j  onderscheid  tussen inhoud en f inanc iën.   

De a fval inzamel ing en verwerk ing ver lopen soepel ,  we kr i jgen  amper k lachten en met het  

verdwi jnen van de ge le  zaken l i jk t  ook zwerfvui l  minder  te  z i jn .  De ondergrondse conta iners z i jn  

na de u i t rus t ing met  vu lgraadsensoren goed onder cont ro le en ze lden is  een bak te  vo l .   

Zoals  toegel ich t  op de raadsin format ieavond van 4 oktober  over  het  beheerkader a fval  en de 

toe l ich t ing op de sor teeranalyse,  i s  er  nog veel  te  winnen.  Als  iedereen beter  GFT,  Tex t ie l ,  Glas  

en Papier  gaa t  sche iden  kan het  gewicht  van ons  resta fval  met b i jna de he l f t  dalen.   

We z ien dat  het  nascheiden van PBD een bete r  resul taat  geef t  dat  het  voorscheiden.   

Het  voorscheiden kent  in  de ondergrondse containers en in  het  bu i tengebied afgelopen jaar  nog 

f l ink  wat  afkeur  (6-17%).  Dat  i s  zonde want dan  gaat  het  de verb randingsoven in en lever t  het  

geen inkomsten op,  maar ju is t  ex tra  kosten.  We overwegen dan ook om ook  daar  de nascheid ing  

te benutten en over  te  gaan op 1  manier  van inzamelen.  Met Nedvang z i jn  we in over leg hoe we 

dat  het  best  doen  en welke vergoeding we dan ontvangen. (WV)  

 

Mochten er  par t i jen  d ie  b i jeenkomst  over  het  beheerkader en de sor teeranalyse hebben gemist  en 

behoef te aan apar te u i t leg,  organ iseren wi j  dat  graag nogmaals .  (GL)  

In 2025 s topt  Renewi  a fva l inzamel ing en moeten we met  een andere par t i j  de a fval inzamel ing 

rege len.  He t is  mogel i jk  de d ienstver lening te  ve rhogen,  exper t ise  te benut ten en inzet  in te  

kopen om onze inwoners  beter  te in formeren,  mot iveren en inspi re ren om het  gewicht  van  het  



restafva l  terug te  brengen.  Wi j  brengen in  kaar t  wat  daar  mogel i jk  i s  en wat  de kos ten daarvan 

z i jn .  

100 KG is  dan ook  geen doe l  op z ich,  maar du ide l i jk  is  nu wel  dat  e r  nog winst  te behalen  is .  

In 2024 komt  het  co l lege  met  een in tegraal  p lan naar  de raad  met  daar in ook informat ie  over  aan-  

o f  inbes ted ing.  (CUSGP) 

De st i jg ingen van de  kosten voor  a fval  komen door de pr i jsontwikkel ing van energ ie ,  g ronds to f  en  

arbe id .  Op bas is  van cont racten die a l  langer  lopen,  mag men de aan ons door  te  rekenen 

tar ieven la ten s t i jgen  met  een CPI- indexer ing .  Di t  gaat  vooral  om de  gro te  contracten met  Renewi  

(a fges lo ten in  1 -2-2019) ,  Pat i jnenburg (afges lo ten 1-1-2022)  en HVC (afges lo ten 1-1-2020).   

In de raad van 5  ju l i  over  de perspect ie fno ta gaf  de meerderhe id  van de  raad aan een s t i jg ing van  

loka le  lasten van 4 ,2  procent  te  wi l len hanteren om de inwoners n ie t  verder  te  belas ten dan  s tr i k t  

noodzake l i j k .  Dat  heef t  impl ica t ies voor  de a fvals to f fenhef f ing,  d ie  daarmee nie t  kos tendekkend 

is .  Als  gemeente benut ten we daarvoor  geld u i t  onze voorz ien ing o f  reserve om  b i j  te passen.  

Globaal  bet re f t  d i t  een s t i jg ing waarvoor  we  voor  2024 een voorz ien ing t ro f fen.  

 

Een n ieuwe gemeentewerf  i s  nog n ie t  aan de orde.  Wanneer daar  z icht  op is ,  is  n iet  bekend.  (WV) 

 

Begraafplaatsen 

Met de beschikbare middelen de kwal i te i t  van onze begraafplaatsen verbeteren is  het  doe l .  Da t  

vroeg en vraagt  inven t iv i te i t ,  le f  en goede stur ing .  Ik  ben b l i j  te  z ien  en voora l  vaak  te  horen  dat  

de kwal i te i t  toeneemt.  De creat iv i te i t  van ons personeel  zorg t  ervoor  dat  we s teeds  bete r  het  

ambi t ien iveau behalen.  Al leen als  we teruggaan in ambi t ien iveau z i jn  de kosten,  en daarmee de 

tar ieven,  te  ver lagen.  Dat is  n ie t  waar het  co l lege voor  s taat ,  maar  a ls  de raad dat  wenst ,   is  dat  

ons  n ieuwe ver t rekpunt.  (WV)  

Doordat  de  f inanc ier ing van de begraafp laatsen  volgens BBV-rege ls  een ges lo ten systeem is ,  va l t  

ook  het  groenonderhoud  op deze p lekken onder product  begraven.  Di t  is  een totaalpakket  van 

beheer en onderhoud op  deze verbi jzonderde p laatsen.  Hoewel  het  verve lend is  dat  de 

beantwoord ing  op techn ische vragen onvo ldoende reken ing houdt met  de  gevoelens en vragen 

van f ract ie  Van  Vl ie t ,  be tre f t  het  h ier  wel  de beantwoording op techn ische v ragen.  

(Fract ievanVl ie t )   

 

Ik  heb er  hee l  veel  z in  in ,  om na vas ts te l l ing van de begrot ing,  verder  aan de s lag te  gaan voor  

beter  West land!  

 

Moties  Part i j  Onraden Geen 

bezwaar 

overbodig  aanhouden toezegging 

       

3 Eerder opknappen 

Langestraat  

WV X     

4 Communicat ie groen WV   X   

7 Parkeren Schelpenpad WV X     

     9     Plein Wateringen WV X     

    19   St imuleren f ietsgebruik    

b i j  werkzaamheden 

   x    

 


